
7 februari 2024

Aanmoediging Horecabeleid

Als aanjagers van het Dordtse nachtleven is de Nachtraad zeer content dat het inmiddels “een algemene

opvatting” is dat de binnenstad meer reuring nodig heeft; het horecabeleid het gebrek aan nachtleven duidelijk

benoemt en als opgave stelt om mee te groeien met de stedelijke ambities.

Naast de in het horecabeleid benoemde voordelen van een aantrekkelijke horeca, levert een sterk nachtleven

groei en impact op het gebied van culturele talentontwikkeling en de creatieve industrie. Denk aan de

muzikanten, artiesten, performers, organisatoren, vormgevers, decorbouwers en technici die deze branche

draaien. Nachtleven als sector en industrie bindt jong talent en levert nieuw kapitaal aan de stad. Dit nut wordt

volgens ons in het beleid nog niet genoeg erkend als reden om het nachtleven de ruimte te geven om de stad te

verrijken.

We zijn zeer blij met de impuls die aan de Dordtse nacht wordt gegeven door het aantal ‘verlaatjes’ en

‘geluidjes’ te verhogen naar 12 per jaar. We zien de kansen van de ontwikkeling van

horecaconcentratiegebieden. En moedigen het initiatief aan om met verschillende partijen te verkennen wat,

naast verruiming openingstijden, nog meer nodig is om het Dordtse nachtleven te stimuleren en te zorgen voor

de gezochte ‘bruis’.

De toon en strekking van het voorliggende horecabeleid is ons inziens een uitstekende stap. Maar we erkennen

ook de opgenomen reflectie dat de “geest van de visie is belangrijker dan de letter” en dat het beleid “nog

niet in beton is gegoten”. Als Nachtraad zien we kansen voor de nodige aanscherping die we bij deze graag

willen meegeven.

Ten eerste wordt het belang van meer nachtleven vaker genoemd dan het tot concrete voorstellen heeft geleid.

Het is jammer dat de analyse en vergelijking niet is ingezet om tot duidelijke targets te komen hoeveel

drankverstrekkers, discotheken of Horeca-2 vergunningen erbij moeten komen om het aanbod op peil te krijgen.

Het is duidelijk dat sinds het laatste horecabeleid het aanbod van discotheken is afgenomen en het

horecabeleid kan nu een concreet voorstel doen om hiervoor ruimte te creëren. Ons inziens moet de gemeente

actief zoeken naar plekken waar horeca-2 mogelijk is, deze als zodoende aanmerken en hiervoor ondernemers

zoeken, zoals ook in andere steden is gebeurd.

De vraag die hieruit voorkomt is, waar? Het beleid stelt duidelijk dat nieuwe solitaire horeca buiten de

binnenstad niet wordt ondersteund. Daarmee is discussie af dat de “binnenstad niet de plaats is voor

nachtleven.” Volgens het beleid zijn “horecaconcentratiegebieden gericht op het uitgaansleven”, maar in de 13

aangewezen gebieden is het nachtleven nauwelijks onderdeel van de ontwikkelperspectieven. Alleen bij

Blauwpoortsplein, Houttuinen is het nachtleven een ontwikkelperspectief. Bij “het horecaplein” op het

Scheffersplein is dit slechts “eventueel” de ontwikkelrichting, juist hier zou nachtleven focus moeten zijn. Ook

bij het Energiehuis/Lijnbaan en Voorstraat Noord waar momenteel al nachtleven zit, moet het behouden en

uitbreiden van het nachtleven het ontwikkelperspectief zijn. Tenslotte lijkt het alsof Voorstraat West met

Dolhuis, Cosmic, (DJS) & Merz als horecaconcentratiegebied vergeten is aan te merken. Dit gebied wordt door

het beleid erkend als “een groot deel van het nachtleven” en zou daarom een horecaconcentratiegebied met

focus op nachtleven moeten zijn. Horecaconcentratiegebieden, moeten volgens ons de deur openen naar

aanpassingen in de APV voor verhoogde geluidsnormen zoals in andere steden in uitgaansgebieden wordt

gedaan. De gemeente zou op deze aanpassing van de APV moeten sturen en in die gebieden meer vergunningen

voor horeca-2 mogelijk maken.

Al met al zijn wij als Nachtraad blij dat eindelijk stappen worden gezet om het Dordtse nachtleven weer te

laten groeien. De verhalen over hoe de Dordtse nacht bruiste in de jaren 60/70 en begin jaren 80 moeten

terugkomen. Laten we minder focussen op de stem van het kleine groepje professioneel verenigde klagers, maar

meer op de jongeren die nu de stad verlaten of elders hun geld uitgeven. Laten we focussen op de liefde,

vriendschap, vreugde, respect en verbondenheid die het uitgaansleven de stad kan brengen.
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